
Protokół Nr LXIV/24
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 08 lutego 2024r.

LXIV Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 08 lutego 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:42 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Artur Brandys
– Wojciech Dudek
– Stanisław Wycisło

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr LXIV/783-792/24.

1. Otwarcie posiedzenia
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Joannę Kalus-Grzegorzek oraz Radną 
Grażynę Bortlik. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Joannę Kalus-Grzegorzek.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z LXIII Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

4. Informacje o realizacji odszkodowań i rent planistycznych w związku z uchwaleniem 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego
Informacja w sprawie odszkodowań i rent planistycznych jest załącznikiem Nr 1 do niniejszego 
protokołu.

                                                                                                                                                                          
5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały Radnym 
dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił, że:

• trwają roboty budowlane przy rozbudowie Szkoły Podstawowej Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o 
dziewięciooddziałowe przedszkole, 

• otwarto przetarg na rozbudowę Szkoły Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie,

• trwa projektowanie zadania termomodernizacja budynków Przedszkola Nr 7 w Gardawicach i 
Przedszkola Nr 3 w Zawadzie,

• uzyskano decyzję o pozwoleniu na budowę sieci kanalizacyjnej w Orzeszu-Jaśkowicach, która ma
dociążyć oczyszczalnię ścieków wybudowaną przy przedszkolu,

• trwa termomodernizacja budynku oddziału przedszkolnego nr 5 w Orzeszu-Zazdrości,

• podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 5 
w Orzeszu-Zazdrości,

• otrzymano dofinansowanie na wykonanie zadania: wymiana nieekologicznego źródła ciepła wraz 
z budową instalacji fotowoltaicznej w budynku ZGKiM przy ul.Wieniawskiego 4 w Orzeszu,

• otwarto oferty na termomodernizację budynku Przedszkola Nr 1 w Orzeszu wraz z dobudową 
klatki schodowej, wymianą źródła ciepła i instalacji c.o. (część I dobudowa klatki schodowej w 
budynku Przedszkola Nr 1 w Orzeszu),



• zlecono projekt zmiany sposobu użytkowania budynku mieszkalnego jednorodzinnego w 
Orzeszu-Woszczycach na oddział przedszkolny jedno-oddziałowy,

• odbyło się spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim odnośnie przebiegu Kolei Plus, planuje się 
spotkanie z mieszkańcami w tym temacie 15 lutego 2024r. o godz.17.30 w Szkole Podstawowej 
Nr 3,

• zostało odwołane spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim odnośnie przebiegu CPK, 24 lutego 
2024r. w Mikołowie odbędzie się śląski protest przeciwko CPK,

• w dniu dzisiejszym nie było możliwości przeprowadzenia rozmowy z Prezesem Kolei Śląskich w 
sprawie przeprowadzenia analizy napełnień pociągów, aby w godzinach szczytu mogła być 
zwiększona liczba składów. Dodał, że w dniu jutrzejszym Prezes ma w tej sprawie oddzwonić, jak
również zostanie wystosowane w tym temacie pismo do Kolei Śląskich.

Radny Grzegorz Kaczmarczyk zgłosił wniosek, aby uzupełnić plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 
2024 o temat: Kontrola oszczędności energii w UM i jednostkach podległych wynikających z ustawy. 

Głosowano w sprawie:
uzupełnienia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024 o następujący temat: Kontrola oszczędności 
energii w UM i jednostkach podległych wynikających z ustawy. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, 
Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Piotr Szola
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

Przewodniczący poinformował, że:

• w Szkole Podstawowej w Zawadzie, jak co roku, działał Sztab Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy i w tym roku udało się zebrać rekordową sumę 97 385,68 zł,

• radni otrzymali podziękowanie od Dyrektor Domu Pomocy Społecznej za środki finansowe 
przekazane na rzecz wychowanków,

• na tabletach została zamieszczona informacja na temat złożenia oświadczeń majątkowych w 
związku z zakończeniem kadencji rady. 



Radny Lechosław Łukasik poruszył sprawy:

• remontu ul.Wyspiańskiego,

• naprawy chodnika przy ul.Kwiatowej,

• poprawy oświetlenia przy ul.Małej. 

Podziękował za reakcję na zgłoszenie mieszkańców dotyczące oświetlenia placu zabaw.

Naczelnik Wydziału Komunalnego poinformowała, że: 

• na dzień dzisiejszy ze względu na warunki pogodowe zostały wstrzymane prace na 
ul.Wyspiańskiego,

• chodnik przy ul.Kwiatowej wymaga remontu całkowitego, na co potrzebne jest zabezpieczenie 
środków finansowych w budżecie.

Burmistrz przedstawił, że ze względu na nieobecność Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów 
informacja związana z oświetleniem ul.Małej zostanie przekazana w terminie późniejszym.

6. Uchwały:
a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło



b) Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia sprzeciwu Rady Miejskiej w Orzeszu w przedmiocie ustawy
z dnia 16 czerwca 2023 r. o zmianie ustawy – Prawo geologiczne i górnicze oraz niektórych innych 
ustaw, dopuszczającego możliwość wykorzystania górotworów pod powierzchnią gminy dla 
magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Rozwoju 
Miasta. Zwrócił uwagę, że z inicjatywą podjęcia przedmiotowej uchwały wystąpili mieszkańcy. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia sprzeciwu Rady Miejskiej w Orzeszu w przedmiocie ustawy z 
dnia 16 czerwca 2023 r. o zmianie ustawy – Prawo geologiczne i górnicze oraz niektórych innych ustaw, 
dopuszczającego możliwość wykorzystania górotworów pod powierzchnią gminy dla magazynowania 
sprężonego CO2 wraz z domieszkami. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

c) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Gliwicach skargi wraz z odpowiedzią na skargę
Przewodniczący poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po przeanalizowaniu złożonej 
skargi postanowiła o jej przekazaniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach 
skargi wraz z odpowiedzią na skargę. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło



d) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2024
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Rozwoju 
Miasta. Przedstawił protokół z dnia 2 lutego 2024r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania 
opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, projektu aktu prawa miejscowego w sprawie przyjęcia Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze 
na rok 2024, który stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych 
Gminy Orzesze z Gminą Ornontowice
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Pan Tomasz Szier wyjaśnił, że nowe granice pomiędzy Orzeszem i Ornontowicami będą obowiązywały 
od dnia 01.01.2025r. Dodał, że wniosek do Wojewody w tej sprawie musi być złożony do dnia 31 marca 
2024r. i musi być poprzedzony podjęciem jeszcze jednej uchwały. Wyjaśnił, że Orzesze stanie się 
właścicielem ul.Leśnej, natomiast Ornontowicom zostanie przekazana ul.Hutnicza.

Przewodniczący zwrócił uwagę na zły stan nawierzchni ul.Leśnej

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych Gminy 
Orzesze z Gminą Ornontowice. 



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

f) Podjęcie uchwały w sprawie zrzeczenia się służebności gruntowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zrzeczenia się służebności gruntowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

g) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/106/92 Rady Miejskiej w Orzeszu z dnia 26 
marca 1992 r. w sprawie zmiany nazw ulic istniejących oraz ustalenia nazw dla ulic istniejących a 
dotychczas nie nazwanych
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały nr XXI/106/92 Rady Miejskiej w Orzeszu z dnia 26 marca 
1992 r. w sprawie zmiany nazw ulic istniejących oraz ustalenia nazw dla ulic istniejących a dotychczas 
nie nazwanych. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej 
przy ul.Ptasiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej przy 
ul.Ptasiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą i 
Miastem Czerwionka-Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie przekazania przez Miasto Orzesze 
Gminie i Miastu Czerwonka-Leszczyny zadań w zakresie zapewnienia uczniowi 
niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie miasta Orzesze, bezpłatnego transportu i opieki w 
czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych im. W. Sherborne w Czerwionce-Leszczynach
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą i Miastem 
Czerwionka-Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie przekazania przez Miasto Orzesze Gminie i 
Miastu Czerwonka-Leszczyny zadań w zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, 
zamieszkałemu na terenie miasta Orzesze, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu 
Szkół Specjalnych im. W. Sherborne w Czerwionce-Leszczynach. 



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

j) Podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska przyjętego Uchwałą Rady Miasta Tychy             
w sprawie realizacji przedsięwzięcia pn.: "Rewitalizacja linii kolejowych nr 140/169/179/885/138 
połączenia: Orzesze-Jaśkowice - Tychy - Baraniec - KWK Piast - Nowy Bieruń - Oświęcim"
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu. 
Zaapelował o ubieganie się o modernizację linii kolejowej w taki sposób, aby nie był blokowany ruch 
samochodowy w Centrum miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej poparcia stanowiska przyjętego Uchwałą Rady Miasta Tychy w sprawie 
realizacji przedsięwzięcia pn.: "Rewitalizacja linii kolejowych nr 140/169/179/885/138 połączenia: 
Orzesze-Jaśkowice - Tychy - Baraniec - KWK Piast - Nowy Bieruń - Oświęcim". 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Mach
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Miasta za II półrocze 2023r.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Miasta za II półrocze 2023r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Stanisław Wycisło

8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXIV 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                               Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                                      mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


